
  

 
 
 

 

Møteprotokoll nr. 4/2019 

Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Tinbua, Rådhuset 
Dato: 28.03.2019 
Tid: 09:00 – 16:35 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun Ordfører AP 
Hans Eide Varaordfører SP 
Sissel Eide Fremstad Medlem AP 
Anne Torill Rødsjø Medlem AP 
Marthe Rødsjø Medlem SV 
Walter Braa Medlem FRP 
Einar Aaland Medlem H 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
   
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   
   
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Ådne Røkkum Rådmann 
Geir Øyvind Hassel Saksbehandler arealbruk 
Torkil Østraat Prosjektmedarbeider 
Rolf Rodbool Prosjektmedarbeider 
Bente Kristiansen Helsesjef 
Geir Aune 
Wenche Olden Moen 

Økonomisjef 
Fungerende oppvekstsjef 

Anne M. Standahl Møtesekretær 
 
Merknader: 

 Rådmannen trekker sak 19/18 
 Einar Aaland ønsker informasjon om status tidlig innsats for lese og regneferdigheter i 

skolen 
 Ellers ingen merknader til innkalling og sakliste 
 Sak 19/20 ble behandlet først 
 Sissel E. Fremstad innvilget permisjon fra kl. 1330 før behandling av sak 19/14. 



  

 
 
Saksnr Innhold Lukket 

 Referatsaker:  
RS 19/12 Søknad om offentlig skjenkebevilling i Eidsvoll 

ungdomshus 16.03.2019 
 

RS 19/13 Svar på søknad om offentlig skjenkebevilling i 
Bakketun 13.04.19 

 

RS 19/14 Startlån søknad (Ref=225304) X 
 Saker til behandling:  
PS 19/12 Fastsetting av nye veinavn  
PS 19/13 Salg av parsell til Ankeret Brygge Eiendom AS  
PS 19/14 Oppfølging eierskapsmelding / forventningsbrev  
PS 19/15 Søknad om støtte til NM orientering 2019  
PS 19/16 Utredning av etablering av sykehjemsplasser i dr. 

Sauers vei 24, etter tilsynsrapport fra Fylkesmannen 
 

PS 19/17 Årsrapport 2018 - kontroll salgs-, skjenkebevillinger 
og tobakksskadeloven 

 

PS 19/18 Søknad om kommunal garanti 
feltridebane/eventyrskogen - Austerli-Bjugn 
Hestesportklubb 

 

PS 19/19 Valg av representanter til styret for Sava AS  
PS 19/20 Botngård ungdomsskole - habilitetsvurdering 

prosjektleder 
 

 
 
 
Orienteringssaker: 
 Hans Eide orienterte om Veteran VM i Fosenhallen siste helg, som var et vellykket 

arrangement med tilreisende fra hele verden. 
 Økonomisjefen orienterte om resultat økonomi 2018 – overskudd 15,1 mill. 
 Torkil Østraat orienterte om status investeringer 2019 

 Salg av leiligheter i Lysøysundet 
 Hans Eide orienterte om kunstgressbanen – oppstart i april 
 Kjøpesentertomta - rådmannen gis fullmakt til å fullføre opparbeidelse av tomt 

innenfor kostnadsramme på 3,0 mill. 
 Brannstasjon – sak legges fram til kommunestyret 11.04.19 
 Rolf Rodbool orienterte om ny barnehage – jobbes mot arkitekt, venter på skisser 
 Rolf Rodbool orienterte om ny ungdomsskole – sak om vedtak av bygging legges 

fram til kommunestyret 11.04.19 
 Helsesjefen og Torkil Østraat orienterte om Helseplattformen 
 Helsesjefen orienterte om prosjektet Ruskontrakter, for ungdom mellom 15 og 18 år 
 Helsesjefen orienterte om kritisk sykepleiermangel på Fosen. Det jobbes med tilbud om 

desentralisert sykepleierutdanning på Fosen. 



  

 Wenche Olden Moen orienterte om at det tas i bruk kameraovervåkning ved Botngård skole 
fra 01.04.19. Informasjon til elever, foresatte, ansatte og andre brukere ved skolen er sendt 
ut. 

 Utredning skolekretsgrenser Vallersund oppvekstsenter - formannskapet ber rådmannen 
komme tilbake med en utredning av saken. 

 Rådmannen orienterte om utbygging på Mebostad i lukket møte. 
 Rådmannen orienterte om utlysning av stillinger – behov for rekruttering. 
 
 
 
Spørsmål: 
 Einar Aaland ønsker informasjon om status tidlig innsats for lese og regneferdigheter i 

skolen. 
Rådmannen kommer tilbake med informasjon. 
 

 
 
 
Diskusjoner/bestilling: 
Formannskapet ber om en utredning fra FBRT om det fremtidige behovet for ressurser og 
tjenester innen Brann- og redning i nye Ørland kommune, sett i et 10-årsperspektiv. Det er 
spesielt ønskelig å ta med behov både opp mot Ørland flystasjon, dagens helseinstitusjoner, 
samt forfabrikken på Valsneset. FBRT inviteres inn på neste Formannskapsmøte for å presentere 
utredningen.  
 
 
  



  

PS 19/12 Fastsetting av nye veinavn 

Rådmannens innstilling: 
Bjugn formannskap vedtar i henhold av punkt 1-1 i kommunal forskrift om adresser til 
eiendommer m.m., foreløpige adressenavn i henhold til adresselisten. 
 
Når det foreløpige forslaget til adressenavn har vært til høring i henhold til Matrikkellova, vil 
formannskapet fatte endelig vedtak i saken. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 28.03.2019  
Behandling: 
Tilleggsforslag fra Sissel Fremstad: 
Pkt. 1 Rikard Jægers vei endres til Moloveien 
Pkt. 3 Kristoffer Solems vei endres til Ervikåsen 
Pkt. 8 Julie Oksvolds vei endres til Julies vei 
 
Rådmannens innstilling med tilleggsforslag fra Sissel Fremstad ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Bjugn formannskap vedtar i henhold av punkt 1-1 i kommunal forskrift om adresser til 
eiendommer m.m., foreløpige adressenavn i henhold til adresselisten, med unntak av: 
 
Pkt. 1 Rikard Jægers vei endres til Moloveien 
Pkt. 3 Kristoffer Solems vei endres til Ervikåsen 
Pkt. 8 Julie Oksvolds vei endres til Julies vei 
 
Når det foreløpige forslaget til adressenavn har vært til høring i henhold til Matrikkellova, vil 
formannskapet fatte endelig vedtak i saken. 
 

 

PS 19/13 Salg av parsell til Ankeret Brygge Eiendom AS 

Rådmannens innstilling: 
Rådmannen gis fullmakt til salg av parsell fra eiendommen gnr.72, bnr.65 på ca.1240m2 til Ankeret 
Brygge Eiendom AS til parkeringsareal i henhold til vedlagte kartskisse av 280219.  
Salgssummen settes til 75kr/m2, kjøper dekker alle omkostninger. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 28.03.2019  
Behandling: 
Tilleggsforslag fra ordfører: 
Det stilles krav i kjøpekontrakten at eiendommen skal brukes til parkering, som omsøkt. 
 
Rådmannens innstilling med tilleggsforslag fra ordfører ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Rådmannen gis fullmakt til salg av parsell fra eiendommen gnr.72, bnr.65 på ca.1240m2 til 
Ankeret Brygge Eiendom AS til parkeringsareal i henhold til vedlagte kartskisse av 280219.  
Salgssummen settes til 75kr/m2, kjøper dekker alle omkostninger. 
Det stilles krav i kjøpekontrakten at eiendommen skal brukes til parkering, som omsøkt. 
 



  

PS 19/14 Oppfølging eierskapsmelding / forventningsbrev 

Rådmannens innstilling: 
Legges fram uten innstilling 

Saksprotokoll i Formannskapet - 28.03.2019  
Behandling: 
Forslag fra ordfører: 
Vi starter med en full gjennomgang av Kopparn Utvikling AS med tanke på framtidig strategi 
og styring av selskapet, og at dette skjer i samarbeid mellom administrasjonen, styret og 
formannskapet.  
 
Forslaget fra ordfører ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Vi starter med en full gjennomgang av Kopparn Utvikling AS med tanke på framtidig strategi 
og styring av selskapet, og at dette skjer i samarbeid mellom administrasjonen, styret og 
formannskapet.  
 
 
 

PS 19/15 Søknad om støtte til NM orientering 2019 

Rådmannens innstilling: 
Orienteringsgruppa i Bjugn IL innvilges en støtte på kr 20.000 til å arrangere NM i orientering 
2019.  

Saksprotokoll i Formannskapet - 28.03.2019  
Behandling: 
Forslag fra Anne Torill Rødsjø: 
Orienteringsgruppa i Bjugn IL innvilges en støtte på kr 30.000 til å arrangere NM i orientering 
2019.  
 
Forslaget fra Anne Torill Rødsjø ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Orienteringsgruppa i Bjugn IL innvilges en støtte på kr 30.000 til å arrangere NM i orientering 
2019.  
 
  



  

 

PS 19/16 Utredning av etablering av sykehjemsplasser i dr. Sauers vei 24, etter 
tilsynsrapport fra Fylkesmannen 

Rådmannens innstilling: 
Det etableres sykehjem i dr. Sauers vei 24, med maksimalt 16 sengeplasser. Avdelingen kan 
dermed benyttes som en skjermet avdeling for demente med behov for tvungen helsehjelp som 
tilbakeholdelse er.  
Rådmannen ber om ekstra bevilgninger på kr. 1 mill for å kunne gjennomføre prosjektet i dr. 
Sauers vei 24 inneværende år og senest innen 1. juli som er fristen for å svare ut fylkesmannen.  
 

Saksprotokoll i Hovedutvalg helse og oppvekst - 19.03.2019  
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Det etableres sykehjem i dr. Sauers vei 24, med maksimalt 16 sengeplasser. Avdelingen kan 
dermed benyttes som en skjermet avdeling for demente med behov for tvungen helsehjelp som 
tilbakeholdelse er.  
Rådmannen ber om ekstra bevilgninger på kr. 1 mill for å kunne gjennomføre prosjektet i dr. 
Sauers vei 24 inneværende år og senest innen 1. juli som er fristen for å svare ut fylkesmannen.  
 

Saksprotokoll i Formannskapet - 28.03.2019  
Behandling: 
Tilleggsforslag fra ordfører: 
Bevilgningen dekkes ved bruk av disposisjonsfond. 
 
Hovedutvalgets innstilling med tilleggsforslag fra ordfører ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Det etableres sykehjem i dr. Sauers vei 24, med maksimalt 16 sengeplasser. Avdelingen kan 
dermed benyttes som en skjermet avdeling for demente med behov for tvungen helsehjelp som 
tilbakeholdelse er.  
Rådmannen ber om ekstra bevilgninger på kr. 1 mill for å kunne gjennomføre prosjektet i dr. 
Sauers vei 24 inneværende år og senest innen 1. juli som er fristen for å svare ut fylkesmannen.  
Bevilgningen dekkes ved bruk av disposisjonsfond. 
 
 
  



  

 

PS 19/17 Årsrapport 2018 - kontroll salgs-, skjenkebevillinger og tobakksskadeloven 

Rådmannens innstilling: 
Rapport 2018 for kontroll av salgs- og skjenkebevillinger og utsalgssteder for tobakksvarer m.v. dat. 
29.01.19 tas til etterretning. 

Saksprotokoll i Kontrollutvalget for salgs- og skjenkebevillinger - 28.02.2019  
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.  
 
Endelig vedtak: 
Rapport 2018 for kontroll av salgs- og skjenkebevillinger og utsalgssteder for tobakksvarer m.v. 
dat. 29.01.19 tas til etterretning. 
 

Saksprotokoll i Formannskapet - 28.03.2019  
Behandling: 
Innstilling fra kontrollutvalget for salgs- og skjenkebevillinger enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Rapport 2018 for kontroll av salgs- og skjenkebevillinger og utsalgssteder for tobakksvarer m.v. 
dat. 29.01.19 tas til etterretning. 
 
 
 
 

PS 19/18 Søknad om kommunal garanti feltridebane/eventyrskogen - Austerli-Bjugn 
Hestesportklubb 

Rådmannens innstilling: 
 
Saken legges fram uten innstilling 

Saksprotokoll i Formannskapet - 28.03.2019  
Behandling: 
Saken trekkes 
 
Endelig vedtak: 
 
 
  



  

 

PS 19/19 Valg av representanter til styret for Sava AS 

Rådmannens innstilling: 
Formannskapet vedtar etter kommunelovens § 13 å velge representanter til styret i Sava AS. 
Saken forelegges kommunestyret som referatsak i førstkommende møte. 
 
Som styremedlem i Sava for perioden 2019-2021 velges …… 
Som varamedlem i Sava for perioden 2019-2021 velges…… 

Saksprotokoll i Formannskapet - 28.03.2019  
Behandling: 
Forslag fra varaordfører: 
Som styremedlem i Sava for perioden 2019-2021 velges Viggo Rødsjø. 
 
Forslag fra ordfører: 
Som varamedlem i Sava for perioden 2019-2021 velges Mona Sørmyr. 
 
Forslagene fra varaordfører og ordfører ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Formannskapet vedtar etter kommunelovens § 13 å velge representanter til styret i Sava AS. 
Saken forelegges kommunestyret som referatsak i førstkommende møte. 
 
Som styremedlem i Sava for perioden 2019-2021 velges Viggo Rødsjø. 
Som varamedlem i Sava for perioden 2019-2021 velges Mona Sørmyr. 
 
 
 

PS 19/20 Botngård ungdomsskole - habilitetsvurdering prosjektleder 

Rådmannens innstilling: 
Prosess med planlegging og bygging av ny ungdomsskole forsetter som planlagt. 
 

Saksprotokoll i Formannskapet - 28.03.2019  
Behandling: 
Tilleggsforslag fra Hans Eide: 
Formannskapet vurderer prosjektleder som habil basert på juridisk vurdering. 
 
Rådmannens innstilling med tilleggsforslag fra Hans Eide ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Formannskapet vurderer prosjektleder som habil basert på juridisk vurdering. 
Prosess med planlegging og bygging av ny ungdomsskole fortsetter som planlagt. 
 


